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Protokół  

z posiedzenia Komisji Budżetu, Oświaty, 

Kultury i Zdrowia 

Rady Gminy Miedźno  

odbytego w dniu 20 maja 2014r. 

 

 
W posiedzeniu komisji uczestniczyli: 

1. Janina Antczak - przewodnicząca 

2. Wojciech Tałajczyk – wiceprzewodniczący 

3. Mirosław Zawada - członek 

4. Grażyna Gorzałka - członek 

5. Henryk Owczarek - członek 

6. Adam Leśnikowski - członek 

7. Józef Wąs – członek 

8. Zdzisław Bęben – członek 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Andrzej Szczypiór – Wójt 

2. Piotr Derejczyk - Sekretarz 

3. Irena Komorowska – Dyrektor Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego Oświaty 

Samorządowej w Miedźnie 

4. Cezary Sobański – Główny księgowy Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego  

Oświaty Samorządowej w Miedźnie 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Analiza finansowa oświaty w gminie. 

3. Omówienie projektów realizowanych w szkołach ze środków UE. 

4. Informacja dotycząca przygotowań do obchodów 75 rocznicy Bitwy pod Mokrą. 

5. Rozpatrzenie wniosków kandydatów do Nagrody Rady Gminy Miedźno. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia komisji. 

 

Otwarcia posiedzenia Komisji, powitania obecnych oraz przedstawienia porządku obrad 

dokonała przewodnicząca Komisji Janina Antczak, informując jednocześnie  

o możliwości zgłaszania zmian do porządku obrad.  

Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca poddała porządek posiedzenia  

pod głosowanie.  

Głosowało 8 radnych w tym: 

◦ głosów „za”    - 8 

◦ głosów „przeciw”   - 0 

◦ głosów „wstrzymujących się”  - 0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 
Ad. pkt. 2. 

Dyrektor Komorowska przedstawiła finanse oświaty w gminie za 2013 rok. 

Wysokość subwencji oświatowej, liczbę uczniów oraz koszt miesięczny na ucznia  

w poszczególnych jednostkach oświatowych przedstawia tabela nr 1. 
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Jednostka Wysokość subwencji 

oświatowej [zł] 

Liczba uczniów Koszt 

miesięczny na 

ucznia [zł] 

Gminne Przedszkole  

w Miedźnie 

- 125 550,52 

Gminne Przedszkole  

w Ostrowach nad Okszą 

- 75 615,55 

Zespół Szkolno – 

Przedszkolny w Mokrej 

574.000,00 63 972,21 

Szkoła Podstawowa im. 

WBK w Miedźnie 

1.955.000,00 251 670,74 

Zespół Szkół w Ostrowach 

nad Okszą 

1.835.000,00 230 691,15 

Gimnazjum im. ŚJK  

w Miedźnie 

1.290.000,00 146 753,66 

Poinformowała, że wydatki poniesione przez Zespół Ekonomiczno – Administracyjny 

Oświaty Samorządowej (ZEAOS) w 2013 roku wyniosły 348.607,38 zł. 

Radny Owczarek zapytał ile osób pracuje w ZEAOS-ie. 

Dyrektor Komorowska odpowiedziała, że 5 osób + konserwator. 

Radny Owczarek zapytał czy brakuje środków na oświatę. 

Dyrektor Komorowska odpowiedziała, że nie ma gwałtownego ubytku dzieci, więc wysokość 

subwencji oświatowej nie zmniejsza się. Poinformowała, że najmniej urodzeń było w 2012 

roku – 63 dzieci, natomiast w 2013 roku dzieci urodziło się 73. 

 

Ad. pkt. 3. 

Dyrektor Komorowska przedstawiła sprawozdania z projektów realizowanych w szkołach  

ze środków UE. Sprawozdania te stanowią załączniki do protokołu: 

1) Sprawozdanie z realizacji projektów unijnych w Gimnazjum im. ŚJK w Miedźnie – 

załącznik nr 1; 

2) Sprawozdanie z realizacji projektów unijnych (Zespołu Szkół w Ostrowach nad 

Okszą) – załącznik nr 2. 

Poinformowała, że w Szkole Podstawowej w Miedźnie był realizowany projekt pn. „WE
'
RE 
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CHAMPIONS w ramach programu Polsko – Amerykańskiej Fundacji Wolności ENGLISH 

TEACHING, którego krajowym operatorem jest Nidzicka Fundacja Rozwoju NIDA. Informacja 

dotycząca realizacji projektu stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Radna Gorzałka o godz. 13.20 opuściła posiedzenie komisji. 

 

Ad. pkt. 4. 

Informację dotyczącą przygotowań  do obchodów 75 rocznicy Bitwy pod Mokrą przedstawił 

Wójt. 

Wójt powiedział, że zamówiono: 30 sztuk medali XXVII Biegu Pokoju, 200 sztuk medali  

z okazji 75 rocznicy Bitwy pod Mokrą oraz 100 sztuk miniaturki pomnika. Dodał, że 

pamiątkowa tablica, która została skradziona w zeszłym roku z pomnika nie zostanie 

wykonana. Wyjaśnił, że początkowo tablica miała kosztować ok. 6.000,00 zł, ale okazało się, 

że koszt jej wykonania jest znacznie wyższy.  

W dalszej części poinformował, że projekt pn. Rekonstrukcja historyczna bitwy pod Mokrą  

z września 1939 r. jest w trakcie weryfikacji przez Urząd Marszałkowski. Dodał, że Urząd 

Marszałkowski zwrócił się o uzupełnienie wniosku. Powiedział, że w piśmie o uzupełnienie 

wniosku są pytania czy będzie to impreza masowa i dlaczego taki będzie jej koszt. 
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Zakomunikował, że do dnia dzisiejszego nie ma potwierdzenia czy patronat honorowy nad 

obchodami obejmie Prezydent. Oznajmił, że na początku czerwca odbędzie się spotkanie 

robocze dotyczące organizacji obchodów. Powiedział, że nie wie, jaki wkład finansowy 

wniesie Powiat w organizację obchodów. 

Radny Bęben powiedział, że poniesienie wszystkich kosztów organizacji obchodów przez 

gminę będzie bardzo kosztowne. 

Wójt powiedział, że jeżeli tak się zdarzy, to należałoby się zastanowić nad tym czy nie 

organizować z większym rozmachem tylko „okrągłych” rocznic Bitwy pod Mokrą. 

Przewodnicząca Komisji zwróciła uwagę, aby przy następnym spotkaniu z doktorem 

Biborskim byli obecni wszyscy radni. 

Wójt odpowiedział, że było to spotkanie robocze, na które zostali zaproszeni przewodniczący 

komisji rady gminy. 

Radny Owczarek powiedział, że dzięki wsparciu finansowemu Gminy i Starostwa odbył się 

wyjazd do Szczecina na święto 12 Pułku Ułanów Podolskich. Dodał, że podczas obchodów 

można było się spotkać z córką gen. Andresa. 

 

Ad. pkt. 5. 

Komisja zapoznała się z wnioskami złożonymi przez dyrektorów szkół. 

Przyznano nagrody 6 uczniom: 

1. Mai Krynickiej – 500 zł, 

2. Wiktorii Sołowiej – 500 zł, 

3. Aleksandrze Tałaj – 500 zł, 

4. Przemysławowi Orszulakowi – 500 zł, 

5. Julii Mazurek – 500 zł, 

6. Grzegorzowi Drzazdze – 500 zł. 

Propozycję poddano pod głosowanie. 

Głosowało 7 radnych w tym: 

 głosów „za”    - 5 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 2 

Na tym punkt zakończono. 

 

Ad. pkt. 6. 

Ze względu na brak spraw różnych Przewodnicząca Komisji zakończyła posiedzenie. 

 

Protokolant        Przewodnicząca Komisji 

(-) Aleksandra Bernaś       Budżetu, Oświaty, Kultury 

         i Zdrowia 

         (-) Janina Antczak 

 

 


